
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Κυριακή 30 Ιουνίου 2024 
  
  
Προς τον Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, 
κ. Κικίλια Βασίλειο 
 
Θέμα: «Επίσπευση διαδικασιών ενίσχυσης σεισμόπληκτων του δήμου 
Λίμνης-Μαντουδίου-Αγίας Άννας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Μετά την με αρ. πρωτ. 2204/09-12-2023 ερώτησή μου, επανέρχομαι με νέα ερώτηση 
που αφορά στην ενίσχυση των σεισμόπληκτων του Δήμου Λίμνης-Μαντουδίου-Αγίας 
Άννας. Με την 392/10-01-2024 απάντησή σας ενημερώθηκα ότι, μετά τον σεισμό της 
3ης Νοεμβρίου 2023, διενεργήθηκαν από τους μηχανικούς της Γενικής Διεύθυνσης 
Αποκατάστασης Επιπτώσεων Φυσικών Καταστροφών πρωτοβάθμιοι έλεγχοι στα 
πληγέντα κτήρια και ότι η (Δ.Α.Ε.Φ.Κ.-Κ.Ε.) μετά την ολοκλήρωση του 
δευτεροβάθμιου ελέγχου θα εξετάσει την αναγκαιότητα έκδοσης κοινής υπουργικής 
απόφασης οριοθέτησης περιοχών. 
 
Ωστόσο μέχρι σήμερα, επτά (7) μήνες μετά, δεν έχει εκδοθεί η ανωτέρω ΚΥΑ και 
κατά συνέπεια δημιουργούνται προβλήματα στους σεισμόπληκτους κατοίκους, οι 
οποίοι αναγκάζονται να διαμένουν σε προσωρινές κατοικίες ή να επιβαρύνονται με 
αυξημένο κόστος διαβίωσης λόγω ενοικίων.  
 
Επειδή η απόκτηση κατοικίας αυτών που την στερούνται ή που στεγάζονται 
ανεπαρκώς είναι ευθύνη του Κράτους,  
Επειδή είναι απαράδεκτη η καθυστέρηση και η αδιαφορία του κράτους απέναντι στις 
ανάγκες των πολιτών που έχουν πληγεί από φυσική καταστροφή,  
 
 
Ερωτάσθε, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5513

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/7/2024



 
1. Πότε αναμένεται να εκδοθεί το σχετικό ΦΕΚ για την επιδότηση των 

σεισμόπληκτων; 
2. Τι μέτρα θα ληφθούν για την επιτάχυνση της διαδικασίας; 
3. Ποια θα είναι τα είδη και το ύψος της επιδότησης; 

 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

                                  




